
  
 

ΠΑ.ΣΟ.Κ-ΚΙΝΗΜΑ ΑΛΛΑΓΗΣ 
Βασίλης Κεγκέρογλου-Βουλευτής Ν.Ηρακλείου 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

ΠΡΟΣ ΤΗΝ ΥΠΟΥΡΓΟ: Παιδείας, κα Ν.Κεραμέως 

ΘΕΜΑ: «Να επαναχαρακτηριστεί το Γυμνάσιο Βιάννου ως δυσπρόσιτο προκειμένου να συνεχίσει 

ομαλά την λειτουργία του». 

Η απόφαση του Υπουργείου Παιδείας για αποχαρακτηρισμό του ιστορικού Γυμνασίου της Βιάννου 

από δυσπρόσιτο έχει ως συνέπεια την δυσλειτουργία του σχολείου -για τρία συνεχή έτη- εις βάρος 

εκπαιδευτικών και μαθητών. 

Ενδεικτικά σας αναφέρω ότι φέτος, στο  Γυμνάσιο της Βιάννου φοίτησαν φέτος 116 παιδιά, συνολικά 

σε όλες τις τάξεις. Οι ελλείψεις σε εκπαιδευτικό προσωπικό ήταν τεράστιες, εάν υπολογιστεί ότι 

χάθηκαν περί τις 300 φιλολογικές ώρες, 192 ώρες αγγλικών και 96 ώρες μαθηματικών ενώ έλειψαν 

από το πρόγραμμα αρκετές ώρες διδασκαλίας πληροφορικής και φυσικά οι ειδικότητες μουσικής, 

εικαστικών, τεχνολογίας, βιολογίας και γεωγραφίας. 

Ο αποχαρακτηρισμός του σχολείου από δυσπρόσιτο εύλογα επιφέρει αρνήσεις ανάληψης υπηρεσίας 

από αναπληρωτές εκπαιδευτικούς, αφού ελλείπει ένα επιπλέον κίνητρο σε ότι αφορά τη μοριοδότηση 

της προϋπηρεσίας τους, ενώ καλούνται να υπηρετήσουν στην ορεινή ύπαιθρο του νομού, με ορεινούς 

όγκους, εξαιρετικά δύσκολο γεωγραφικό ανάγλυφο, δύσκολες κλιματικές συνθήκες και προβληματικό 

οδικό δίκτυο που συνδέει τη Βιάννο με την πόλη του Ηρακλείου. . 

Επειδή ο Δήμος Βιάννου είναι χαρακτηρισμένος ορεινός, σύμφωνα με τον Ν. 3852/2010 

(ΦΕΚ 87/07-06-2010), άρθρο 1, παρ. , περίπτωση17Γ  

Επειδή το οδικό δίκτυο του Δήμου Βιάννου είναι εξαιρετικά επικίνδυνο και πολλές φορές κρίνεται 

ακατάλληλη η μετακίνηση των μαθητών με τα μισθωμένα λεωφορεία, λόγω κατολισθήσεων και 

πλημμυρών,  

Επειδή η στήριξη των σχολικών μονάδων πρωτοβάθμιας και δευτεροβάθμιας εκπαίδευσης της 

υπαίθρου θα πρέπει να αποτελούν πρωταρχικό μέλημα της Πολιτείας 

Ερωτάσθε κα Υπουργέ: 

 

1.Σε ποιες άμεσες ενέργειες προτίθεστε να προβείτε προκειμένου να επαναχαρακτηριστοούν 

δυσπρόσιτες οι σχολικές μονάδες του Δήμου Βιάννου; 

2.Τι άλλο προτίθεστε να πράξετε για την εύρυθμη λειτουργία των σχολικών μονάδων του Δήμου 

Βιάννου; 

 

                                                                Ο ερωτών Βουλευτής 
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